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               Z Á P I S  č .  7 / 2 0 2 3  
   z online jednání PREZIDIA ČSS, z.s. dne 10. 5. 2023 

 
 

Přítomni: I. Hermel, P. Bittner, J. Priščák, K. Frantalová, J. Fidler, M. Tenk (online), P. Černoch 
Hlas poradní: R. Vrtišková, J. Zámyslická 
 
Jednání Prezidia bylo zahájeno v 10 h. 
 
1. Kontrola zápisu ze zasedání Výkonného výboru. 
- úprava usnesení zasedání VV 02/2023 
 
2. Informace o výběru účetní firmy 
- Pan Hermel informoval a oslovení účetních firem, které by do budoucna zpracovávaly 
účetní náležitosti ČSS, z.s. Jedná se o dvě účetní firmy a pana Kůtu, daňového poradce ČSS, 
z.s. Pan Hermel přednesl jejich nabídky, reference, porovnal náklady. 
Prezidium zvážilo nabídky firem a možnosti svazu a vybralo účetní firmu 22Hlav pro vedení 
účetnictví ČSS, z.s. Spolupráce s panem Kůtou bude nadále pokračovat. Budou stanoveny 
jasné podmínky na případné odstoupení od smlouvy. 
Pan Hermel domluví osobní schůzku členů Prezidia s účetní firmou před podepsáním 
smlouvy. 
Hlasování: 
Pro: 7, proti: 0, zdrželi se: 0. 
 
3. Internetové stránky ČSS, z.s. 
- Pan Hermel denně komunikuje s IT firmou, na nových stránkách se pracuje. 
 
4. Dotace 
- Pan Hermel řekl, že ČSS, z.s. dostal podporu celkově o 10,84 % vyšší než v loňském roce.  Na 
podporu organizace 12 862 476 Kč, na péči o talentovanou mládež 14 800 124 Kč, na 
zabezpečení státní reprezentace 22 091 000 Kč. 
Peníze byly připsány na účet ČSS, z.s. 2. 5. 2023. 
- Bude stanoven rámcový rozpočet pro jednotlivé sekce. 
- Pan Hermel dále informoval o aktuálním přidělení investiční dotace 2023. 
 
5. Stanovy 
- Pan Hermel řekl, po poradě s Mgr. Smečkou, že bude ustanovena expertní skupina, která 
bude spolu s právní kanceláří pracovat na sestavení nových Stanov ČSS, z.s. 

 
6. Různé 
- Pan Hermel informoval o schůzce s pane Formanem – zástupcem předovkářů. Zástupce ČR 
v MLAIC – mezinárodní organizace střelby z historických zbraní, pan František Kadavý, 
rezignoval na svoji funkci. Předal kontakty, doporučil pana Formana na funkci delegáta 
v MLAIC.  
- Prezidium rozhodlo o vyhlášení výběrového řízení na funkci sportovního ředitele. 
- Paní Frantalová informovala o probíhajících aktivitách na střelnici v Soběšicích.  
- Protože broková střelnice Plzeň – Lobzy je mimo provoz, je třeba určit pořadatele III. kola 
KZR broky.  
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- Pan Černoch řekl, že brokovou střelnici v Lobzích bude, po sepsání smluv, dále provozovat 
ČSS, z.s. jako neveřejnou. 
- Dále Paní Frantalová informovala o připravovaném jednání mezi panem Smečkou (právní 
zástupce ČSS, z.s.) a panem Volfem (ředitel Olymp CS MV), při kterém dojde k nastavování 
nového smluvního uspořádání a spolupráce mezi Olymp CS MV a ČSS, z.s. Jednání proběhne 
15. 5. 2023. 
- Paní Vrtišková informovala o online jednání Revizní komise, které se konalo 25. 4. 2023. 
Revizní komise připravovala kontrolu hospodaření (proběhne 16. 5.). 
Dále paní Vrtišková informovala o schůzce škodní komise, která se konala 26. 4. 2023. Na 
konci května se komise sejde znova, i s paní Veverkovou. Z tohoto jednání by mělo vzejít 
doporučení pro pana prezidenta ke konečnému závěru.  
- Pan Priščák navrhl pozvat na schůzku pana Šaška, který se zabývá vzděláváním trenérů.  
 

 
Příští jednání Prezidia bylo domluveno na pátek 26. 5. 2023 v 10 hodin. 

 
 
 

 
 
 
 
V Praze dne 12. 5. 2023      Ivan Hermel 
        prezident ČSS, z.s.  
 
J. Zámyslická 
tajemník ČSS, z.s.  


